

Certificate of Compliance T-CAL Standard

VWRC84209.600

Order code

C02405

Ident.-No.

for

TIR 200/210

Instrument Type

Standard Type

< 0.1 NTU

20 NTU

200 NTU

800 NTU

Tolerance

N/A

± 1 NTU

± 10 NTU

± 50 NTU

Verfallsdatum / Expire Date

01/2026



signed for and on behalf of

VWR International BVBA
Researchpark Haasrode 2020
Geldenaaksebaan 464
3001 Leuven

T-CAL Standard

DE

Diese zertifizierten Standards werden nach den Vorgaben eines dokumentierten Qualitätsmanagementsystems (ISO 9001-2008) gefertigt. Für die Produktion und Prüfung der Standards wird ein mit Formazin justiertes Trübungsmessgerät verwendet. Die Formazin Standards sind rückführbar auf eine Stammsuspension, deren Herstellung in der EN ISO 7027:1999 beschrieben ist.

GB

These calibration standards were manufactured under an ISO 9001-2008 certified quality system. A formazin calibrated turbidity meter was used in the formulation and testing of the standards for each specific instrument design. The primary formazin standards are specified in the 21st Edition of Standard Methods, section 2130 Part B.



Die genaue Handhabung der T-CAL Standards ist der Geräteanleitung zu entnehmen.

Lagerhinweise

1. T-CAL Trübungsstandards nur in den ungeöffneten Originalkuvetten lagern und verwenden.
2. Kuvetten in der mitgelieferten Verpackung möglichst stehend aufbewahren, Standards nicht dem direkten Sonnenlicht aussetzen.
3. Standards zwischen 5°C und 25°C lagern, Temperaturen über 35°C unbedingt vermeiden.
4. Standards vor der Verwendung an die Umgebungstemperatur des Trübungsmessgerätes angleichen lassen.
5. Haltbarkeit der T-CAL Standards beträgt bei korrekter Lagerung 15 Monate ab dem Herstellungsdatum.

For correct use of T-CAL Standards see instruction manual.

Important Storage Notes

1. The vials containing T-CAL Standards should never be opened.
2. The vials should be stored in their original box.
- This box should be kept closed, with the vials in an upright position. Store away from sunlight.
3. Store standards between 5°C and 25°C – never exceed 35°C.
4. Allow the standards to acclimatise to ambient temperature before use.
5. T-CAL Standards have a shelf life of 15 months from date of manufacture.